

Product discontinuation notice

To whom it may concern

We, KEM Küppers Elektromechanik GmbH, have decided in the course of continuous improvements in product quality, delivery reliability and the further development of our product portfolio to take the following article from the assortment effective October 31st, 2019.

We inform you today about the product discontinuation of flow rate indicator / totalizer VTB (Ex) – battery-powered.

Manufacturer: KEM Küppers Elektromechanik GmbH
Affected product: Flow rate indicator / totalizer VTB (Ex) – battery-powered.
KEM order number: VTB-X-(Ex)-X

Successor product: N/A

Product discontinuation reason:

Product availability is subject to the capacity and resource constraints of suppliers. Due to the updating and modernization of the production tools of our suppliers, essential components can no longer be supported. This does not affect repairs of defective electronic components, including recalibration, if there is no damage to the circuit board. Possible repairs are still carried out against fee. Therefore delivery of new devices has an immediate stop, whereby replacement batteries can still be supplied. Nevertheless, we can continue to service battery-powered displays request by integrating third-party display units in safe and hazardous area.

Date for last order: 31. October 2019

Date for last shipment: 20. December 2019

For technical or commercial inquiries or alternative products from our range of flow meters, please don't hesitate to contact your regional sales person.

Karlsfeld, 10. October 2019



Benjamin Holtz
Business Development Manager

Produktabkündigung

Sehr geehrte Damen und Herren,

wir, KEM Küppers Elektromechanik GmbH, haben uns im Zuge kontinuierlicher Verbesserungen der Produktqualität, Lieferzuverlässigkeit und der Weiterentwicklung unseres Produktportfolios dazu entschlossen nachfolgenden Artikel ab 31. Oktober 2019 aus dem Sortiment zu nehmen.

Wir informieren Sie heute über die Produktabkündigung der Vorortanzeige VTB (Ex) – Batteriegespeist.

Hersteller: KEM Küppers Elektromechanik GmbH
Betroffenes Produkt: Vorortanzeige VTB (Ex) - Batteriegespeist
KEM Bestellnummer: VTB-X-(Ex)-X

Nachfolgeprodukt: N/A

Abkündigungsgrund:

Die Produktverfügbarkeit unterliegt den Kapazitäts- und Ressourcenbeschränkungen von Zulieferern. Aufgrund der Aktualisierung und Modernisierung der Produktionswerkzeuge unserer Zulieferer können essentielle Bauteile nicht weiter unterstützt werden. Davon nicht betroffen sind Reparaturen bei defekten Bauteilen der Elektronik inklusive Neukalibrierung, sofern keine Beschädigung an der Platine vorhanden sind. Mögliche Reparaturen werden nach wie vor gegen Gebühr durchgeführt. Die Lieferung von Neugeräten ist somit ab sofort eingestellt, wobei Ersatzbatterien weiterhin geliefert werden können. Nichtsdestotrotz können wir Ihre Anforderung für batteriebetriebene Anzeigen weiterhin bedienen durch Integration von Auswerteeinheiten Dritter im sicheren und explosionsgeschützten Bereich.

Letzte Bestellmöglichkeit: 31. Oktober 2019

Letzte Auslieferung: 20. Dezember 2019

Bei technischen oder kommerziellen Rückfragen oder auch zu Alternativprodukten aus unserem Durchflussmessersortiment, sprechen Sie bitte gerne Ihren regionalen Vertriebsansprechpartner an.

Karlsfeld, 10. Oktober 2019



Benjamin Holtz
Business Development Manager